
ACTA COMISSIÓ MIXTA 25/2/2020

Assistents: Mercè, German i Laia

Durant la reunió hem parlat extensament sobre temes de vegetació a l’escola amb l’excusa
dels projecte Escola Florida i Apadrina un test. L’escola ens informa de què:

- ha contactat el Consorci perquè demani serveis a Parcs i Jardins per:
o  arreglar la palmera que està a l’aula exterior ja que té moltes fulles seques

que podrien caure i és perillós.
o Arreglar  el  bosquet  que  ara  mateix  està  completament  salvatge  i  hi  ha

algunes plantes que són tòxiques.
- El  manteniment  de  les  jardineres  del  pati  el  fan  els  alumnes  i  l’Ignasi.  Cal  que

informem  si  tenim  alguna  prova  en  marxa  a  les  jardineres  perquè  en  siguin
conscients i no es toqui (com les proves de reg automàtic).

- S’han comprat tres jardineres grans de fang per substituir les jardineres trencades
del pati de baix. Arriben aquesta setmana i ja tenen les plantes que hi ubicaran. A
partir d’ara, la idea és anar substituint les jardineres de plàstic per les de fang.

- Estan a l’espera de que els avisin per anar a recollir les plantes que es van demanar a
Escoles+Sostenibles.

Respecte al bosquet, des de la comissió Natura plantegem la possibilitat de dedicar-hi una
jornada de treball (només adults en aquella zona) si no es rep resposta per part de Parcs i
Jardins. La propera reunió sabrem més.
De  moment  no  comprarem  més  plantes  i  esperarem  a  que  arribin  les  d’escoles  més
sostenibles. Si es creu que per les portes obertes en caldria alguna més ja es comprarien.
Queda oberta la possibilitat que ens demanin col·laboració si cal ajuda per arreglar el pati
per les portes obertes (14 març).
Per iniciar el projecte “d’apadrina un test” quedem que des de l’escola miraran quin seria el
lloc més idoni per ubicar els testos/jardineres (petits i de fang per poder-los moure) i fer
prova pilot per veure si necessiten alguna estructura de suport o contingència per ajudar a
les criatures a visualitzar l’espai. Ara mateix les escales estan bastant carregades de plantes.

Respecte a l’Hort del Turull encara no s’han posat en contacte amb l’escola per parlar de la
ubicació de l’hort, però sembla que hi ha dues parcel·les noves que podrien ser per l’escola.
La Mercè ens comenta que a priori semblaven molt idònies per la “dinàmica escolar”, però
que fan la reflexió de que es perd l’essència d’anar a l’hort ja que semblen unes jardineres a
terra i, a més, no hi ha cap ombra. Hi ha una altra parcel·la abandonada més ombrívola que
volen  investigar  per  saber  si  seria  viable  fer  créixer  plantes  degut  a  la  presència  d’una
palmera. Si finalment es decideixen per aquesta, caldrà la col·laboració de les famílies per
tirar-la endavant.

Sobre els compostadors, han estat mirant i instal·laran un compostador directament a terra
al parterre de l’aula exterior. 

Sobre l’estat dels patis (sobretot lavabos i cubells de deixalles) des de l’escola se segueix
fent el treball mitjançant les assemblees per abordar els temes i conflictes que se’n puguin
derivar. La Mercè ens comenta que seria molt útil per treballar-ho que féssim arribar fotos o



una carta de part de les famílies usuàries dels patis en família o patis oberts a l’alumnat
reflexionant sobre l’estat dels espais.

La proposta que havia sortit per tornar a fer el taller de construcció d’un hotel d’insectes pel
pati de l’escola és ben rebuda. Estan molt entusiasmades també al el projecte d’Aula Viva i
esperen que surti la subvenció per poder-lo realitzar de cara al curs vinent.


